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اســتاندار فارس با بیان اینکه آموزش های فنی و 
حرفه ای همواره بــه عنوان ضرورت عمومی جامعه 
مطرح بوده است، گفت: این آموزش ها زیرساخت 
اشتغال محسوب می شــود و توجه بیشتر به آن در 

شرایط کنونی اهمیت دارد.
از فــارس، مهندس  برنا  به گزارش خبرگــزاری 
اســماعیل تبادار در جشــن روز ملی کارآفرینی و 
آموزش های فنی و حرفــه ای با تاکید بر ضرورت 
توجه به مســاله اشــتغال در جامعه، افزود: فراهم 
کردن اشتغال الزاماتی دارد که توانمندسازی افراد 
و زمینه ســازی کارآفرینی با آمــوزش های فنی و 

حرفه ای از مهمترین آن ها است.
نماینــده عالی دولت در اســتان فــارس با ابراز 
خرســندی از انعقــاد تفاهــم نامه هــای همکاری 
میــان اداره کل فنی و حرفــه ای و مراکز دولتی و 
خصوصی، ادامه داد: جهت گیری باید به این سمت 
باشــد که حتی آموزش های درون ســازمان فنی 
و حرفــه ای نیز به بخش خصوصی واگذار شــود و 
حداکثر بهره برداری از توان بخش خصوصی برای 
مهارت آموزی و ایجاد زمینه اشتغال صورت گیرد.
مهندس تبادار با تاکید بر اینکه آموزشــگاه های 
فنی و حرفه ای بایــد در آموزش های خود نهایت 
تلاش و دقت را بکار گرفته و برای استانداردسازی 
آموزش ها حداکثر اهتمام را داشــته باشند، افزود: 
بایــد حرفه آمــوزان را بــرای اداره کارگاه ها و 

مراکز مختلــف فنی تربیت کنیم و در این مســیر 
استانداردهای آموزشی را ارتقا دهیم.

وی ادامه داد: بهره گیری از تولیدات ملی مستلزم 
توجه به سه مولفه استانداردسازی و تولید با کیفیت 
بالا، نوآوری به صورت گســترده و توجه به رضایت 

مشتری به عنوان اساس تولید است.
اســتاندار فارس بــا بیان اینکه تربیــت نیرو باید 
براساس تقاضای بازار باشد، گفت: از اقداماتی که 
در زمینه تربیت نیروهــای ماهر برای منطقه انرژی 
بر لامرد و ســایر نهادها و دســتگاه های دولتی و 
خصوصی صورت گرفته اســت خرسندم و امیدوارم 

این روند همچنان تداوم داشته باشد.
مهندس تبادار با بیان اینکه هشت طرح بزرگ در 
منطقــه انرژی بر لامرد با 11 هــزار میلیارد تومان 
واقع شــده است و می تواند مشــابه منطقه عسلویه 
باشد، اظهارکرد: آلومینیوم جنوب با 6 هزار میلیارد 
تومان ســرمایه گذاری و 2 هزار نفر اشــتغال در 
منطقه شهرســتان لامرد واقع شده است که تفاهم 
نامه با فنی و حرفه ای مــی تواند زمینه بکارگیری 

نیروی ماهر در این واحد تولیدی را فراهم کند.
وی دریافــت مدرک فنی و حرفه ای را مســتلزم 
آموزش مناسب و کسب مهارت قابل قبول دانست 
و تاکید کرد: اگر کســی به خوبی مهارت مورد نیاز 
بازار را فرا گیرد هرگز بیکار نخواهد ماند، چنانکه 
هم اکنون نیز در رشــته های مختلف فنی، نیازمند 

نیروهای ماهر هستیم.
نماینده عالی دولت در اســتان فارس به کارکرد 
دانشــگاه ها در روند تولید علم اشاره کرد و گفت: 
در کنار مراکز علمی نیازمند مراکز فنی و حرفه ای 

هستیم تا زیرساخت های اشتغال فراهم شود.
مهندس تبادار به آموزشــگاه های فنی و حرفه ای 
توصیه کرد: در آموزش های خود به حرفه آموزان 
ســخت گیر بوده و نهایت اســتانداردها را رعایت 
کننــد تا حرفه آموزان با حداکثر مهارت وارد بازار 
کار شــوند و بتوانند خدمات مــورد نیاز جامعه را 

تامین کنند.
وی بــا یادآوری اینکه نرخ بیکاری اســتان فارس 
در ســال 92 بیش از 16 درصد بوده که در ســال 
گذشــته به 10.8 درصد رسیده است، افزود: هنوز 
تا رســیدن به وضعیت مطلوب فاصله داریم و افراد 
زیادی به دنبال اشــتغال هســتند که مراکز فنی و 
حرفــه ای می توانند زمینه اشــتغال آنان را فراهم 

کنند.
اســتاندار فارس با انتقاد از اینکه دانشــگاه ها و 
مراکز صنعتی ارتباط مناســبی با هم ندارند، گفت: 
دانشــگاه علم تولید می کند اما این علم به ثروت 
تبدیل نمی شود و امیدوارم با ارتباط مطلوب صنعت 
و دانشــگاه علم تبدیل به کارآفرینی و کارآفرینی 
تبدیل به سرمایه و سرمایه تبدیل به رونق اقتصادی 
و رونق اقتصادی منتهی به رفاه عمومی مردم شود.

 معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری فارس 
گفــت: از هرگونــه ســرمایه گــذاری در حوزه 
پسماند با هدف کمک به حفظ سلامت شهروندان 
و برخورداری از محیط زیســت سالم حمایت می 

. کنیم
عنایت الله رحیمی، در حاشــیه ششمین کارگروه 
مدیریت پسماند اســتان در شیراز در گفت و گو 
با ایرنا افزود: قطعا ســرمایه گذاری در این زمینه 
از جملــه در زمینه تفکیک زبالــه و تبدیل زباله 
به انرژی و تولید کود کمپوســت سودآوری خوبی 

داشت. خواهد 
وی ادامه داد: باید بخش خصوصی را تشــویق به 
سرمایه گذاری و فعالیت در این زمینه کنیم و در 
این راه حمایت های لازم و پرداخت تســهیلات به 

نیز خواهیم داشت. را  سرمایه گذار 
رحیمــی یکی از معضلات جوامــع و مجتمع های 
زیســتی را چگونگی دفــع زباله های شــهری و 
روســتایی دانســت و گفــت: در همه شــهرهای 
اســتان شاهد دفن زباله به عنوان یک روش سنتی 
بوده ایم و کمتر از زبالــه در تولید انرژی و کود 

است. شده  استفاده  کمپوست 
او اظهــار داشــت: امروز حرکت دنیا به ســمتی 
اســت که از زباله بــه عنوان یک مــاده اولیه و 
ســرمایه برای تولید انرژی و مصالح ســاختمانی 
و کودهای کشــاورزی و گلخانه ای اســتفاده می 
شود و ما تاکنون گام های مقدماتی در این زمینه 

ایم. برداشته 
وی دربــاره مباحــث مطرح شــده در جلســه 
کارگروه مدیریت پسماند استان هم گفت: امروز 
از شــهرداران شهرهایی که در زمینه دفن پسماند 
مشــکلاتی داشــتند برای حضور در این جلســه 
دعوت و با حضور مســئولان بخش هایی از جمله 
محیط زیســت، علوم پزشــکی و برنامه و بودجه 
این شــهرها  تصمیماتی در زمینه رفع مشــکلات 

شد. اتخاذ 
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری فارس 
اظهار داســت: یکی از این شــهرها مرودشت بود 
که ســایت کنونی دفــن زباله آن دچار مشــکل 

اســت که در این جلسه ضمن بررسی راهکارهای 
زمین جدید  واگــذاری  عملــی، وضعیت  و  علمی 
برای انتقال ســایت زباله آن تعیین تکلیف و مقرر 
شــد که محیط زیســت، آب و فاضلاب و میراث 

فرهنگی به ســرعت نظر خود را اعلام کنند.
رحیمی گفت: شــهر دوم که مشکلاتی با مجموعه 
آب های زیرزمینی محل ســایت دفن زباله خود 
داشت شــهر اقلید بود که ســایت آن در حریم 
25 ســاله آب های زیرزمینی قرار گرفته اســت 
که مقرر شــد زباله های این ســایت ظرف یکی 
2 ماه ساماندهی و ســایت نیز به یک مکان ایمن 
که برای مردم و محیط زیست ایجاد مشکل نکند 

شود. منتقل 
وی ادامه داد: شــهر دیگری که درباره ســایت 
دفن زباله آن تصمیم گیری شــد اردکان سپیدان 
بود که چون ســایت آن در کنــار آبراهه ها قرار 
داشــت امکان بروز مخاطراتــی را پیش بینی می 
کردیم که بنا شد که شهرداری این شهراقداماتی 
را برای فراهم کردن ایمنــی لازم برای اینکه در 

فصول بارندگی ایجاد مشــکل نکند انجام دهد.
او گفت: در این جلســه درباره وضعیت ســایت 
دفن زباله شــهر لامرد نیز تصمیماتی اتخاذ و مقرر 
شــد که با توجه به نزدیکی این سایت به سایت 
انرژی بر لامرد، مکان دیگری برای انتقال ســایت 
در نظر گرفته شود و ضمن ساماندهی سریع زباله 
های سایت فعلی، انتقال سایت نیز در دستور کار 

باشد. داشته  قرار 
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری فارس 
اضافه کــرد: تمهیداتی برای جا به جایی ســایت 
دفن زباله قیر و کارزین اندیشــیده و مقرر شــد 
که منابع طبیعی، دفتر شــهری استانداری و محیط 
زیســت همکاری لازم را هم در زمینه ساماندهی 
زباله های ســایت فعلی و هم جابــه جایی کامل 

بکنند. سایت 
این جلســه مباحث  رحیمی گفــت: همچنین در 
مربوط به ســایت زباله داراب هم مورد بررســی 
قرار گرفت و تمهیدات زیســت محیطی، کالبدی، 
فیزیکی و فنی و مهندســی نیــز برای جلوگیری از 

هرگونه خطر احتمالی در نظر گرفته شــد.
وی افــزود: البته ســایت دفن زبالــه داراب هم 
اینک یک ســایت کامــلا ایزوله شــده و دارای 

است. لازم  استانداردهای 
او گفــت: در جلســات آتی کارگــروه مدیریت 
پســماند اســتان نیز درباره ســاماندهی ســایت 
های دفن زباله شــهرهای مصیری رستم، ممسنی، 
کامفیروز مرودشــت و همچنین روستاهای استان 
تصمیماتــی اتخاذ خواهد شــد تا به ســمت بهتر 
شــدن محیط زیست شهری و روســتایی حرکت 

. کنیم
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری فارس، 
تفکیک زباله از مبدا را یکــی از کم هزینه ترین 
روش های تفکیک دانســت و گفت: لازم اســت 
کــه در این زمینه که علاوه بــر کاهش هزینه ها 
بــه حفظ محیط زیســت نیز کمک می شــود، هم 
قرارداد  پیمانکاران طــرف  هــم  ها،  شــهرداری 
شــهرداری و هم خود مردم اقداماتی انجام دهند.

رحیمــی افــزود: هم اینــک در بخــش هایی از 
کلانشــهر شــیراز این کار در حال انجام است و 
از  زباله  تفکیــک  فرهنگ  به ســرعت  امیدواریم 

مبدا در تمام شــهرهای استان گسترش یابد.
وی گفت: توجه به محیط زیســت شــهری یکی 
از اولویت های اساســی کشور و به تبع آن استان 
فارس اســت که در این زمینه ما آمادگی داریم 
کــه هزینه های لازم را انجام دهیم تا روز به روز 
شــاهد محیط زیســت بهتر، پاکیزه تر و سالم تر 

باشیم.

در سه ماهه نخست امسال:

لامردی ها 2 میلیارد ریال به 
نیازمندان کمک کردند

رئیس کمیته امداد امام خمینــی)ره( لامرد گفت: در 
سه ماه نخست امسال خیران لامردی بیش از 2 میلیارد 
ریال در قالب طرح های گوناگون به افراد نیازمند کمک 

کردند.
احمــد محمودی در گفت وگو بــا خبرنگار فارس در 
لامرد، اظهار داشت: به منظور کمک به مددجویان تحت 
حمایت کمیته امداد در ســه ماه نخست امسال توسط 
مردم لامرد 2 میلیارد و 600 میلیون ریال به نیازمندان 

کمک شده است.
وی افزود: مشــارکت خیران لامــردی در برنامه های 
اجرایی این نهاد در ســه ماه اول افزایش قابل توجهی 
داشته و این موضوع بیانگر نهادینه شدن این کار مهم 

در جامعه است.
مدیــر کمیته امداد امــام خمینــی)ره( لامرد گفت: 
مشارکت خیران و مردم در سه ماه اول سال جاری در 
موضوعات زکات، صدقات، ایتام و محسنین و طرح های 
مبتنی بر نیاز افزایش داشته که این نشان از اعتماد مردم 

و نیکوکاران به نهاد کمیته امداد امام خمینی)ره( است.
محمودی ادامه داد: مشــارکت مــردم در برنامه های 
اجرایــی کمیته امداد موجب آرامش بخشــی به ایتام، 
بیماران صعب العلاج و نیازمندان می شود که با افزایش 
مشارکت مردم در برنامه های اجرایی این نهاد در کنار 
فراهم شدن زمینه همدلی، مهربانی در جامعه خلأهای 

موجود در جامعه هدف این نهاد رفع می شود.
این مسوول با اعلام اینکه هم اکنون تعداد یک هزار و 
700 خانوار تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی )ره( 
لامرد هســتند، تصریح کرد: 3 هزار و 400 نفر نیز از 

خدمات مستمر کمیته امداد استفاده می کنند.

برگزاری اردوی جهادی 
دانشجویی ، در بخش چاه ورز و 

دهستان شیخ عامر
با اســتقرار گروه جهادی دانشجویی در بخش چاه 
ورز کارهای عمرانی و کلاسهای آموزش فنی حرفه 

ای در آن بخش جان تازه ای گرفت .
ســرگرد پاســدار مهدی منصوری مســئول جهاد 
دانشجویی ناحیه مقاومت بســیج سپاه لامرد گفت 
: با اســتفاده از 13 مربی خواهر کلاسهای آموزش 
مشــاوره خانواده ، روبــان دوزی ، خیاطی ،بافتنی ، 
گلدوزی ، آشپزی ، چرم دوزی ، دیوار نویسی ، نقاشی 
، کریستال ،خوشنویســی ، روخوانی قرآن ، احکام و 
معارف اسلامی در مرکز بخش چاه ورز ، دهنو ، مرکز 
دهستان شیخ عامر حال اجراست که تعداد 150 نفر 

از خواهران آموزش های لازم فرا می گیرند .
وی در ادامه افزود : گروه 27 نفره پســران در حال 
ســاخت تعداد 6 حلقه دستشوئی در دبیرستان حاج 
سید احمد خمینی )رض( و ساخت 2 اتاق جهت مدد 
جویــان کمیته امداد امام خمینی )ره( بوده که علاوه 
بر آن کلیه کت و نمیکت و صندلی های دبیرســتان 
مذکور و دبیرســتان های خواهران حضرت معصومه 

چاه ورز و نبوت شیخ عامر رنگ آمیزی کردند .

2اخبار

استاندار فارس:

آموزش های فنی و حرفه ای زیرساخت اشتغال است

معاون استاندار فارس:
حامی سرمایه گذاری در حوزه پسماند هستیم

اســتاندار فارس در ادامه بازدید های دوره ای 
خود از صنایع مختلف اســتان با هدف رفع موانع 
تولید با حضور در یک شــرکت تولید کننده کیت 
های آزمایشــگاهی واقع در منطقه ویژه اقتصادی 
شیراز، مسائل و مشــکلات این شرکت را بررسی 

کرد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی استانداری فارس، 
مهنــدس اســماعیل تبادار در شــرکت بایرکس 
فــارس حضور یافت و در گفــت و گو با مدیران 
و کارکنان این شــرکت در جریان توانمندی ها، 
پتانســیل ها و همچنین مســایل و مشکلات پیش 

روی این شرکت قرار گرفت.

مهنــدس تبادار در جریان این بازدید پتانســیل 
انواع کیــت های  تولیــد کننــده  های شــرکت 
آزمایشــگاهی را چــراغ راهــی برای پزشــکان 
در تشــخیص بیمــاری ها دانســت و گفت: نگاه 
مدیریت ارشــد اســتان فارس حمایت از صنایع 
و هرگونــه اقدام در راســتای رونــق اقتصادی و 
ایجاد اشــتغال اســت که در این زمینه گام های 

است. شده  برداشته  ارزشمندی 
وی همچنیــن بــه نقش صــادرات در ســاخت 
یــک اقتصاد قوی اشــاره کرد و افزود: شــرکت 
نیازهای داخل  بایرکس فــارس در کنار تامیــن 
کشــور، توانایی ها و ظرفیت های بالایی در حوزه 

دارد. آزمایشگاهی  های  صادرات کیت 
نماینده عالی دولت در اســتان فارس ادامه داد: 
شــرکت بایرکس فارس به دلیل داشتن تجهیزات 
کافی و ماشــین آلات پیشرفته، توانایی تولید بیش 

از 300 نوع کیت تشخیص طبی را دارد.
مهنــدس تبادار یادآور شــد: در حال حاضر کل 
ســرمایه گذاری شــرکت بایرکس به حدود 20 
میلیارد تومان افزایش یافته و ظرفیت تولید 300 
محصــول را دارد که وزارت بهداشــت، درمان و 

تولید 107 محصول  تنها اجازه  آموزش پزشــکی 
را صادر کرده است.

وی گفت: شــرکت بایرکس درخواســت صدور 
مجوز وزارت بهداشت ، درمان و آموزش پزشکی 
در خصوص 193 محصول را دارد که این موضوع 

کرد. خواهیم  پیگیری  را 
این شرکت  اســتاندار فارس خاطرنشــان کرد: 
تولیــد کننده کیــت های آزمایشــگاهی در حال 
حاضــر 30 درصد نیاز بازار کشــور را تامین می 
کند و توان تامیــن حداقل 80 درصد این نیاز را 

دارد. نیز 
باید  بایرکس  تاکید کرد: شرکت  تبادار  مهندس 
بــه عنوان یک شــرکت توانمند در حــوزه تولید 
کیت های آزمایشــگاهی در استان فارس تقویت 

شود.
در جریــان این بازدید مهندس یــدالله رحمانی 
معاون هماهنگی اموراقتصادی اســتانداری فارس، 
دکتر ناصر علی مددی جهرمی مشــاور اســتاندار 
در امور سرمایه گذاری، فرماندار شیراز و جمعی 
از مشــاوران و مدیــران کل اســتانداری فارس، 

را همراهی می کردند. تبادار  مهندس 

با  بررسی مسایل و مشکلات شرکت تولید کننده کیت های آزمایشگاهی 
استاندار فارس حضور 

استاندارفارس:
تکمیل ورزشگاه ۶هزارنفری شیراز 

گامی مهم در توسعه زیرساخت 
های ورزشی استان است

به گزارش پایگاه اطلاع رســانی اســتانداری فارس، 
مهندس اسماعیل تبادار در بازدید از روند عملیات اجرایی 
پروژه ورزشگاه 6 هزار نفری شیراز، این ورزشگاه را یکی 
از پروژه های بسیار مهم در ابعاد توسعه ورزشی و ایجاد 
زیرساخت مناسب ملی و بین المللی برای استان فارس و 

شهر شیراز دانست.
نماینده عالی دولت در اســتان فارس با تاکید بر اینکه 
تکمیل این پروژه یکی از اولویت های مدیریت ارشــد 
استان است، گفت: براساس قول هایی که مسئولان ذیربط 
در وزارت ورزش و جوانان در ســطح استانی و کشوری 
داده اند، انتظار داریم ورزشگاه 6 هزار نفری شیراز دهه 

فجر سال جاری به بهره برداری برسد.
مهندس تبادار با بیان اینکه در بازدید گذشــته روند 
پیشرفت پروژه را مناسب تر ارزیابی کرده است، افزود: 
معاون وزیر ورزش و جوانان را دعوت کرده ایم تا هفته 
آینده بازدیدی از پروژه داشته باشد و زمینه شتاب گرفتن 

کار را فراهم کند.
وی با یادآوری اینکه وجود یک سالن ورزشی با ظرفیت 
6 هزار نفر می تواند نقش موثری در عرصه ورزش استان 
داشته باشد، یادآور شــد: این ورزشگاه علاوه بر تامین 
بخش عمده ای از نیاز ورزشــی استان و شهر شیراز در 
زمینه ورزش حرفه ای، در کنار ورزشگاه پارس و سایر 
داشته های ورزشی اســتان، ظرفیتی برای مطرح شدن 

فارس در سطح ملی و بین المللی ایجاد خواهد کرد.

استاندار فارس در جلسه شورای کشاورزی استان مطرح کرد:

تغییر الگوی کشت در دستور کار 
شورای کشاورزی استان باشد

 لزوم بهره گیری از توان علمی استان برای 
بهبود تولید بذر

استاندار فارس گفت: تغییر الگوی کشت و توسعه 
و ترویج کاشت گیاهان کم آب بر و سازگار با اقلیم 
فارس از مهمترین اقداماتی است که باید در برنامه 
ریزی های شــورای کشاورزی اســتان مدنظر قرار 

گیرد.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی استانداری فارس، 
مهندس اسماعیل تبادار در جلسه شورای کشاورزی 
اســتان با تاکید بر اهمیت تولید بذر در استانی که 
کشــاورزی یکــی از ظرفیت های مهم آن اســت، 
افزود: بــذر به عنــوان نهاده ای کــه در کمیت و 
کیفیت محصولات کشــاورزی نقش موثری دارد در 

کشاورزی مطرح است.
وی با بیــان اینکه توجه به تولید بذر باید به عنوان 
یکی از زیرســاخت های مهم حوزه کشــاورزی در 
دستور کار قرار گیرد، یادآور شد: از 460 هزار تن 
بذر تولید شــده در کشــور، 50 هزار تن در استان 
تولید شــده که این موضوع در کنار سایر گزارش 
ها نشــان دهنده کمبــود بذر در همــه محصولات 

کشاورزی است.
نماینده عالی دولت در اســتان فــارس با تاکید بر 
لزوم بهره گیری از تــوان تحقیقاتی و علمی موجود 
در استان برای بهبود تولید بذر ، گفت: موضوع تولید 
بذر باید بر اســاس وضعیت موجــود و محصولات 
تولیدی در اســتان بــا ایجاد امکانات مناســب در 

دستور کار قرار گیرد.
مهندس تبــادار با تاکید بر اینکه موضوعات مطرح 
شده در شورای کشاورزی باید با توجه به مدیریت 
بحران آب بررسی شود، افزود: در حوزه کشاورزی 
استان باید نگاه را به این سمت ببریم که نمی توانیم 
محصولات پر آب بر بکاریم و از سوی دیگر معاش 
اقتصادی وابســته به کشــاورزی نیز باید در استان 
حفظ شود لذا در این شرایط باید به دنبال جایگزینی 

محصولات کم آب بر باشیم.
وی تاکید کرد: باید تغییر نگرش در نوع کشــت 
و ســازگاری محصولات با کم آبی بــه عنوان یک 
سیاســت در دستور کار شورای کشــاورزی استان 

باشد.
استاندار فارس با اشــاره به کاهش ذخایر آبی در 
اســتان گفت: آنقدر از ذخیره های آبی برداشــت 
کرده ایم که اگر تا ســال ها بارندگی داشته باشیم 
جبران نخواهد شد لذا در این شرایط مدیریت منابع 

آب را باید در دستور کار قرار گیرد.
مهندس تبادار تغییر الگوی کشت و توسعه و ترویج 
کاشــت گیاهان کم آب بر و سازگار با اقلیم فارس 
را از مهمترین اقداماتی دانســت که باید در برنامه 
ریزی های شــورای کشاورزی اســتان مدنظر قرار 

گیرد.
وی با بیــان اینکه تعاونی های روســتایی ظرفیتی 
مناســب برای تحقق برنامه ها در عرصه کشاورزی 
اســتان محسوب می شــوند، اظهارکرد: باید از این 
تعاونی ها به عنوان ســرمایه های دورنی استان بهره 

بیشتری بگیریم.

با نصب علائم راهنمائی و رانندگی و گارد ریل:
 پیچ خطرناک دهنوفاضلی تقریبا 

ایمن شد
با نصب علائم هشدار راهنمائی و رانندگی و حفاظ جاده 
پیچ خطر ناک روستای دهنو فاضلی بیش از پیش ایمن 

شد .
یاســر ملائی رئیس اداره راه و شهر سازی شهرستان 
لامرد از نصب تابلوهای راهنمائی و رانندگی و گارد ریل 

در پیچ خطر ناک دهنو فاضلی خبر داد .
وی خاطر نشــان کرد : این پیچ یکی از پیچ های خطر 
ناک محور مواصلاتی بخش چاه ورز به مرکز شهرستان 
لامرد است که هر ساله شاهد وقوع تصادفات و واژگونی 
وسایط نقلیه بخصوص مسافران نا آشنا به جاده است که 
امید می رود با نصب علائم هشدار و ایمنی مردم شاهد 

کاهش تصادفات در این محور باشند.
ملائی تصریح کرد : خاکریزی جاده و تعریض پلهای 
بخش چاه ورز مدتی است با مشارکت شوراهای اسلامی 
آغاز شده که پس از تعریض جاده عملیات آسفالت آن 

آغاز خواهد شد.

با خرید امتیاز تیم عقاب تهران؛
سیمان لامرد نماینده استان فارس 

در لیگ دسته اول فوتبال کشور
 ســیمان لامرد نماینده استان فارس در لیگ دسته 

اول فوتبال کشور شد.
به گــزارش مُهرســتان به نقــل از روابط عمومی 
کارخانجات ســیمان لامرد؛ پــس از قهرمانی تیم 
فوتبال جوانان ســیمان لامرد در لیگ برتر جوانان 
اســتان فارس و انتخاب این تیم بــه عنوان نماینده 
اســتان فارس در مسابقات زیرگروه کشور، باشگاه 
ســیمان لامرد با حمایت از تیمهــای رده پایه خود 
به منظور شــرکت در لیگ های کشــوری در رده 
بزرگسالان در ســالهای آتی، به همین منظور اقدام 
به خرید امتیاز تیم عقاب تهران ســهمیه لیگ دسته 
اول فوتبــال امیدهای کشــور نموده اســت که در 
فصل جاری به عنوان نماینده اســتان فارس در این 

مسابقات شرکت خواهد کرد.
گفتنی اســت؛ طی توافقات صورت گرفته بین دو 
باشــگاه ســیمان لامرد و عقاب تهــران، بازیکنان 
مشــمول باشــگاه ســیمان لامــرد میتوانند جهت 
گذراندن خدمت مقدس سربازی به عنوان بازیکن 

به عضویت باشگاه عقاب تهران درآیند.


